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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan kívánja rendezni a kormány az óvodákban 
felmerült krónikus szakemberhiányt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajtóértesülések szerint az óvodákban már nem csupán a kis településeken lépett fel komoly 
szakember hiány, hanem Budapesten és környékén is egyre súlyosabb a helyzet. Jelenleg 89 
szakembert keresnek a budapesti kerületek, Pest megyében 133 óvónő hiányzik, országosan pedig 
728 betöltetlen álláshely van az óvodákban.

Információim szerint ott sem lehetséges a csoportok bezárása illetve összevonása, ahol ezt 
megtehetnék a gyereklétszám miatt, inkább vetésforgóban kényszerítik „eseti helyettesítésre” a 
dolgozókat, amiért külön pénzt sem kapnak, pedig ez esetben 50 százalékos bérpótlék illetné meg 
az óvónőket a helyettesítés, rendkívüli munkavégzés idejére.

A fentiek alapján a következő kérdésekben kérem tájékoztatását:

- Hogyan kívánja rendezni a kormány záros határidőn belül az óvodákban felmerült krónikus 
szakemberhiányt?

- Miért tűri el a kormány azt a napi gyakorlatot, melynek során az intézmények eseti helyettesítésre 
hivatkozással fosztják meg az érintett óvónőket a jogosan járó bérpótléktól?

- Kívánja-e rendezni a kormány az érintett óvónők esetében a rendkívüli munkavégzés idejére járó 
bérpótlékát?

Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2019. június 18.



Dr. Oláh Lajos
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